

Benefits of Music for Children



Based on research conducted by experts from around the world, they agree that music is a benefit to a child's development. Classical and soft music can help maximize brain function boost a child's intelligence. A study conducted by E. Glenn Schellenberg, found an increase in IQ that occurs in children aged 6 years who take music and piano lessons.

Listening to music has been shown to:

1. Stimulate parts of the brain associated with math and reading.
2. Assists with emotional development.
3. Improve a child's learning ability and improves their memory.
4. Stimulate left-brain growth, which assists with language skills and social development.
5. Builds confidence.
6. Improves spatial intelligence, which is useful for mathematics, art, engineering and architecture.
7. Improves brain activity

Avantages de la musique pour les enfants



S'appuyant sur des recherches menées par des experts du monde entier, ils s'accordent à dire que la musique est un avantage pour le développement de l'enfant. La musique classique et la musique douce peuvent aider à maximiser les fonctions cérébrales pour stimuler l'intelligence de l'enfant. Une étude menée par E. Glenn Schellengerb a constaté une augmentation du QI chez les enfants de 6 ans qui prennent des cours de musique et de piano.

L'écoute de la musique a été démontrée :

1. Stimuler les parties du cerveau associées aux mathématiques et à la lecture.
2. Aide au développement émotionnel.
3. Améliorer la capacité d'apprentissage de l'enfant et améliorer sa mémoire.
4. Stimuler la croissance du cerveau gauche, ce qui favorise les compétences langagières et le développement social.
5. Développe la confiance.
6. Améliore l'intelligence spatiale, ce qui est utile pour les mathématiques, l'art, l'ingénierie et l'architecture.
7. Améliore l'activité cérébrale